

奇幻無邊的想像力 把一切賦予生命

# 奇幻牆紙

Florian's wondrous journey over the wallpaper

8/7 (五Fri) 7:45pm

25/6, 2/7, 9/7\* (六Sat) 7:45pm

26/6\*, 3/7\*, 10/7 (日Sun) 3:00pm

\*26/6(日), 3/7(日)及9/7(六)為英語出, 其他場次則為英粵雙語演出

English performances are available on 26/6(SUN), 3/7(SUN) and 9/7(SAT). Others are bilingual in English and Cantonese

荃灣大會堂文娛廳 門票正價: \$125  
Tsuen Wan Town Hall Cultural Activities Hall Standard Price

門票將於現於城市售票網發售  
Tickets NOW available at URB TIX

適合3歲或以上的觀眾朋友觀看  
Suitable for aged 3 or above

演出長約60分鐘, 不設中場休息  
The programme lasts for around 60 minutes without intermission

另設學校專場, 歡迎致電查詢  
Please call us for enquiries of school/group performances

☆凡購買2張正價票或以上, 可享8折優惠  
Enjoy 20% discount for each purchase of two or more standard tickets

☆設有全日制學生、殘疾人士及看護人、60歲或以上長者及綜合社會保障援助受惠人士半價優惠  
50% discount for full-time students, people with disabilities and the minder, senior citizens aged 60 or above and CSSA recipients for the performance

☆各項門票優惠不可同時使用  
Patrons can enjoy only one of the above discount schemes for each ticket

如遇特殊情況, 主辦機構保留更換節目及表演者的權利。  
本節目內容並不反映康樂及文化事務局的意見。

The presenter reserves the right to substitute artists and change the programme, should unavoidable circumstances make it necessary.  
The contents of this programme do not represent the views of the Leisure and Cultural Services Department.

www.mingri.org.hk



明日藝術教育機構  
Ming Ri Institute For Arts Education

節目查詢:  
Programme Enquiries

2742 2966 (明日機構)

網上購票: www.urbtix.hk  
Internet Booking

信用卡電話購票: 2111 5999  
Credit Card Telephone Booking

票務查詢: 3761 6661  
Ticketing Enquiries

流動購票應用程式My URB TIX (Android及iPhone/iPad版) 購票 Mobile Ticketing App My URB TIX (Android & iPhone/iPad versions) Booking

主辦:  
Presented by



Ming Ri Institute For Arts Education  
明日藝術教育機構有限公司



康樂及文化事務署贊助  
Sponsored by the Leisure and Cultural Services Department

明日藝術教育機構為荃灣大會堂場地伙伴  
Ming Ri Institute For Arts Education is a Venue Partner of Tsuen Wan Town Hall

演出:  
Performed by



鳴謝:  
Acknowledgement



AUSTRIAN  
CONSULATE  
GENERAL  
HONG KONG

Illustrated by Irina Dobrescu. Designed by Tinda Tsui.